

# BRIGHTSIDE

我們很榮幸Plants選擇和臺灣嚮光協會結伴，要一起為減少食物浪費做努力！

Plants希望到店用餐的朋友們能夠珍惜大自然以及辛勞的農人為我們帶來的豐富作物，因此決定執行「浪費食物另加收一成計畫」，款項將捐贈予臺灣嚮光協會；當然，Plants也鼓勵大家自備環保容器以便打包那些不小心點太多而享用不了的美味佳餚。

很難得的，我們真心希望來自本項計畫的捐款為零，因為這代表了大家是帶著善待大地、愛護生命的負責態度在點餐、享用的，這無疑是我們想要達致的理想之一。

在臺灣嚮光協會所舉辦的各項活動當中，我們無時無刻不盡量選用自然環保的素材，極力要減少塑膠包裝的浪費、和孩子們一同減少食材的浪費、也把工作坊中一切可能的浪費降至最低。我們擁護惜物善用、落實環保的努力，以減廢（reduce）為第一優先，其次再利用（reuse）以及回收（recycle）。資源浪費一向是我們密切關心的議題，很高興Plants對此有著同樣的熱情。

如果你想加入我們的行列，一起為更美好的明天努力，請務必和我們分享你是如何對環境有著顯著正向的影響，我們也想知道你的故事！期待能在嚮光協會的活動中與你相會，又或者是在Plant共享營養健康的植物性美食！

WHOLE SOME  
**Plants**

\*\*\*

EATERY

We are honored that **Plants** has select **Bright Side Projects** as a partner to reduce food waste!

Our hope is restaurant go-ers can appreciate the bountiful harvest that Mother Nature and hardworking farmers have provided for us. Everyone is encouraged to bring their own containers if they cannot finish their delicious meal at Plants or a 10% fee will be incurred for food wastage with the proceeds going to local charity **Bright Side Projects**.

This is one of the rare times we sincerely wish to receive no funds and if everyone eats responsibly with a loving conscious, our wish may come true!

In our own activities based locally in Taiwan, **Bright Side Projects** has also strived to reduce waste in plastic packaging, our plant-based meal creations with children, and workshops by using natural or recycled materials whenever possible. We support any endeavor to reduce, reuse, and recycle, with the first emphasis on reducing. Waste management is something that is close to our heart and we are ecstatic that **Plants** shares our passion.

If you would like to join us and others on this journey for better world, let us know on how you are making a significant positive impact on the environment as we love to know and perhaps even share your story. In the meantime, we look forward to seeing you at our workshop or over a nourishing, wholesome plant-based meal at **Plants**!